
Esitys otto-oikeuden käytöstä 

 

Hyvinvointivaliokunta on päättänyt kokouksessaan 20.08.2024 § 56 ”Sysmän yhteiskoulun 

rahastojen stipendit ja rahastojen hallinnon järjestäminen”  

 

Esittelytekstiin on virheellisesti kirjattu seuraavat asiat: 

 

Muut rahastot 

 

Koulun toimintaa tukevia muita rahastoja on hoitanut aiempi koulun 

apulaisjohtaja Tuula Vuorinen.  

• Rahastoja hoitaa rahaston sääntöjen mukainen hoitokunta 

• Vuorinen on toiminut rahaston hoitokunnan sihteerinä, ei ole hoitokunnan jäsen. 

 

Hyvinvointivaliokunta on kokouksessaan 19.6.2024 § 47 päättänyt, 

että Tilda Tirkkosen ja Marita Routelan rahastojen hoitokunnan 

kanssa käydään neuvottelu rahastojen taloushallinnon 

järjestämisestä ja rahastojen tilien käyttöoikeuksista. 

• rahastojen hoitokunnan kanssa ei ole käyty minkäänlaista neuvottelua 

 

Rehtori on neuvotellut rahastojen hoitokunnan Lions Club Sysmän toiminnantarkastajan kanssa 

16.8.2024 rahastojen hallinnosta.  

Neuvottelussa on yhteisesti todettu, että rahastojen sääntöjen mukaan Sysmän Yhteiskoulu ja sen 

rehtori hoitavat Tilda Tirkkosen ja Marita Routelan rahastojen hallinnon. Rahastojen hallinto siirtyy 

koulun hoitamaksi. 

 

• Lions Club Sysmän asettamalla toiminnantarkastajalla ei ole minkäänlaista mandaattia 

käydä neuvotteluja hoitokunnan puolesta 

• hoitokunnan kokoonpano on testamentin asettajan tahdon mukaisesti kirjattu rahaston 

sääntöihin. Tämän vuoksi hyvinvointivaliokunnalla tahi rehtorilla ei ole toimivaltaa puuttua 

rahaston sääntöihin. 

 

Edellä mainitun mukaisesti valiokunta on tehnyt päätöksensä virheellisten esittelytietojen 

perusteella ja ylittänyt päätöksellään toimivaltansa asiassa. 

 

Esitän että kunnanhallituksen käyttää otto-oikeutta hyvinvointilautakunnan päätökseen 20.08.2024 

§ 56 ja korjaa hyvinvointivaliokunnan päätöksen lain ja kyseessä olevien rahastojen sääntöjen 

mukaiseksi. 

 

Vaadin että esitykseni liitetään pöytäkirjaan. 

 

26.8.2024 Mika Järvinen 

kunnanvaltuutettu ja kunnanhallituksen jäsen. 

 

 


